
Derecskei tanító néni az országos hetilapban 

A Nők Lapját lapozgatva egy ismerős arcra lettem figyelmes. Egy nagyon kedves kolléganőm 

mosolygott vissza rám az újság hasábjairól. Dombi Imrénét, vagy ahogy a gyerekek szólítják: Marica 

nénit erről az újságcikkről, a megkeresésről, a közös munkáról, a kulisszatitkokról faggattam. 

- Egy országos hetilapban szerepelni nagyon nagy megtiszteltetés. Arra lennék kíváncsi, hogy 

miként jött ez a lehetőség, a megkeresés a Nők Lapja részéről? 

 

- Épp bicikliztem, amikor megcsörrent a telefonom. A vonal túloldalán bemutatkozott V. Kulcsár 

Ildikó, a Nők Lapjától. Elmondta, hogy szeretne velem egy interjút készíteni a pedagógus napra 

megjelenő számukban. Le a kalappal címmel tisztelegni szeretnének a pedagógusok előtt. Itt 

konkrétan a digitális oktatás során végzett munkámra volt kíváncsi. 

 

 

- Mi, kollégák, valamint a derecskei szülők és gyerekek ismerjük a te maximalizmusodat, az 

elhivatottságodat.  Szakértőként és Boldogságóra trénerként a környéken is ismerősen cseng 

a neved. Arra lennék kíváncsi, hogy hogyan jutott el V. Kulcsár Ildikó hozzád?  

 

- Egy nagyon kedves, volt tanítványom szülei ajánlására keresett meg engem Ildikó. A téma 

felvázolása után természetesen megkérdezte, hogy lenne-e kedvem ehhez?  

 

- Azt hiszem, egy ilyen megtisztelő felkérésre egyértelmű volt a válasz. Hogyan zajlott az interjú? 

 

- Egy szombati napon videóhíváson keresztül feltette a kérdéseit, én pedig válaszoltam azokra. 

 

- V. Kulcsár Ildikó neve sokat mond a szakmában. Hogyan érezted magad az interjú közben? 

 

- Nagyon jó hangulatú beszélgetés zajlott kettőnk között. Közben egy olyan jó kapcsolatot 

alakítottunk ki egymással, hogy az interjú óta is többször beszélgettünk már telefonon. 

Megemlítette, hogy nagyon szívesen találkozna személyesen is. Elmondta, hogy a velem 

folytatott beszélgetést nagyon pozitív kicsengésűnek érezte. Szimpatikusnak találta, hogy én 

nem az akadályokat láttam ebben a helyzetben, hanem teljes mértékben kihívásként, 

lehetőségként, új tanulásaként tekintettem erre az online oktatás adta új helyzetre. A 

legtöbben úgy fogalmaztak, hogy „túl kellett élni” ezt az időszakot. Az én hozzáállásom pedig 

nagyon rokonszenves volt, hiszen az én számból ilyen el sem hangzott. Tehát mi azóta is tartjuk 

a kapcsolatot. 

 

- Ez is óriási megtiszteltetés. Az elkészült anyagot láttad a megjelenés előtt? 

 

- Természetesen. A nyers verziót átküldték nekem jóváhagyásra. 

 

- Az újságban megjelent fotód magánarchívumból való vagy esetleg ők készítették? 

 

- Portréfotót kértek tőlem. Én tablóra készült fényképekkel rendelkezem. Ők természetesen 

valami más stílusúra gondoltak, szóval küldtek hozzám, Derecskére egy fotóst, az Mpa fotósát 

egy előre egyeztetett időpontban. Az iskolában készült a fénykép, egy lyukasórában.  Több 

képet készített rólam, aztán ők választottak ki egyet. 

 



- Milyen volt a visszhangja az újságcikknek? Hogy  fogadták a tanítványaid, a szülők, a kollégák, 

a családod? 

 

- Megmondom őszintén, hogy még április vége körül keresett meg engem Ildikó, szóval azóta 

eltelt egy kis idő. Végülis mások írtak rám, hogy benne vagyok a Nők Lapjában. Én csak ezek 

után vettem meg.  

 

Nagyon kedves reakciók voltak. Sokan gratuláltak. Hozzám nem jutott el negatív vélemény. 

Még biciklizés közben is gratulálnak azok az ismerősök, akikkel nap, mint nap az esti sportolás 

közben találkozok.  

 

A szülők is nagyon kedvesen fogadták. Több szülő és ismerős mondta, hogy nem szokta 

megvenni az újságot, de most miattam megvették. Olyannyira igaz ez, hogy az egyik szülő 

megkért, hogy vegyek már neki egy számot és már nem tudtam, mert két nappal az újság 

megjelenése után elfogyott a példányszám.  

A gyerekek is odajöttek hozzám, hogy a szüleik mutatták nekik az újságcikket. 

 

Sőt! Még olyan pedagógusok is gratuláltak Békésből vagy Debrecenből, ahol tréninget 

tartottam, Boldogságórás továbbképzést, valamint más intézmények pedagógusai is 

megkerestek a gratulációjukkal. 

 

Nagyon pozitívan éltem meg az egészet. Ez nekem jó visszajelzés volt.  

 

- Nagyon büszke lehetsz erre, hogy ennyien elismerik a munkádat. 

 

- Igen. Nagyon örültem. Főleg azért is, mert kamaszként anyukámnak járt a Nők Lapja. V. Kulcsár 

Ildikó cikkeit már gyerekként is mindig elolvastam, nagyon tetszettek az írásai. Ez az egész 

helyzet jó érzéseket keltett bennem, egy kicsit visszahozta a régi időt. 

 

- Az újságban megjelent írás nagyon jól tükrözi a Te személyiség. Hiteles minden szava. 

Gratulálok Neked, Marica! 

 

Akik lemaradtak az újságcikkről, lentebb elolvashatják azt. 

 

Sáreczki-Markovics Katalin 

 

 



 
 



 


